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Aanwezig:   Eveline,  Luc,  Eddy,  Kristof,  Gill,  Jonathan,  Phillippe  
Verontschuldigd:   Rita,  Karel,  Brecht  
Afwezig:     
  
1.   Verslag  vorige  vergadering  4/2/19  
Goedgekeurd  via  email.  
  
2.   Financieel  verslag  
Zichtrekening:  €  346,29  
Spaarrekening:  +-  €  36  300  
  
Extra  komende  inkomsten  
à  €  5.000  factureren  federatie  (werkingskosten)  
à  €  1.000  dossiers  (groen-blauw,  stage)  
  
3.   VJF-nieuws  
Beleidsadviescommissie  
Herstructurering  van  de  commissies  is  aan  het  plaatsvinden  

-   Graad  en  techniek:  alles  i.v.m.  sporttechnische  (Vz:  Dirk  De  Marteleire)  
-   Sport  voor  allen  
-   Beleidsadviescommissie  

  
Doel:       -          4  vergaderingen  per  jaar  

-   Advies  voor  beleidslijnen  op  korte  en  lange  termijn  uitwerken  voor  federatie  
-   Vaste  vertegenwoordiger  per  provincie  en  commissie  

  
Vertegenwoordiger  voor  PC-Oost-Vlaanderen:  Kristof  Van  de  Putte.  Na  eerste  vergadering  opdracht  
meegekregen:  

1.   Maak  een  SWOT  analyse  
2.   Opstellen  van  een  bevraging  als  start  voor  de  beleidscomissie  naar  judoka’s,  trainers,  

clubs,  vrijwilligers:  Welke  vragen  zou  je  dan  willen  stellen  aan  deze  groep  mensen  (+-  
10)?  (Via  mail  verder  overleggen,  zodat  iedereen  hier  eens  rustig  over  kan  nadenken:  
deadline  eind  mei)  

  
3.   Tornooien  

Evaluatie  1  mei  
Goede  organisatie!  
Jammer  dat  de   jongens  en  meisjes   in  een  aparte  zaal  doorgingen:  dit  zorgde  voor  minder  sfeer  en  
support   tussen   de   Oost-Vlaamse   teams   onderling.   Zowel   voor   de   judoka’s   als   voor   de   coaches,  
aangezien  deze  nauwelijks  matchen  van  het  andere  geslacht  konden  zien.  Alsook  heel  weinig  volk  in  
tribune  van  de  meisjes  bij  U18.  
    

Ø   N.a.v.  eventuele  reorganisatie  op  vlak  van  de  organisatie  van  deze  IP  ontmoetingen  (1  mei  en  
11  november):  Judoclub  Nevele  is  kandidaat  als  organisator  voor  11  november  gedurende  een  
aantal  jaar.  

  
Bekers  van  Gent  
Opmerking:  Is  het  noodzakelijk  dat  er  5  matten  liggen?  5e  mat  is  nooit  gebruikt.    



Selectie  U13  
Op   voorwaarde   dat   we   de   resultaten   nog   in   het   weekend   zelf   kunnen   ontvangen,   kan   er   rekening  
gehouden  worden  met  het  tornooi  van  Kemzeke  voor  de  selectie  IP  U13.  Respons:  Franky  Braem  zal  
ervoor  zorgen  dat  de  resultaten  tijdig  bij  Jonathan  komen,  zodat  de  verwerking  asap  kan  gebeuren.    
  
Jeugdtornooi  Wetteren  
Club  ondervindt  problemen  met  inschrijvingssysteem  (Kristof  zal  dit  communiceren  en  uitleggen)  

-   Inschrijven  van  niet-VJF  (buitenlanders)  leden  niet  mogelijk?  
-   Inschrijven  na  verstrijken  van  datum  niet  meer  mogelijk?  

  
4.   Jeugdwerking:  

Stage  
-   Reeds  14  inschrijvingen,  slechts  2  betaald.    
-   Promotie  maken  door  jeugdtrainers  

  
Aanvraag  matten  (+-80)  

-   Navraag  bij  judoclub  Herzele  (+bestelwagen):  Jonathan  
  
TT15  
Cijfers  i.v.m.  opkomst  en  efficiëntie  van  de  trainingen  

-   Goede  cijfers  voor  Oost-Vlaanderen!  Aanwezigheden  tussen  14  en  34.  
-   Systeem  ‘over  de  grenzen  heen’  werkt:  7  clubs  gaan  naar  andere  provincies.  

  
5.   Scheidsrechters  en  tijdopnemers  

Wanneer  nieuwe  cursus?    
Oost-Vlaanderen?  Ideëen  om  deelname  aantrekkelijker  te  maken?  

-   Cursus   start   in   december.   Locatie   is   afhankelijk   van   de   kandidaten.   Promoten   via   FB,  
aantrekkelijke  flyer,  …    

  
6.   Varia  

Briefwisseling  cursus  Zelfverdediging  
Vraag  van  persoon  die   los  staat  van  het   judogebeuren  n.a.v.  moord  op  Julie  Van  Espen:  een  aantal  
jaren  geleden  reeds  een  cursus  ‘zelfverdediging’  gevolgd  in  Vlaams-Brabant,  georganiseerd  door  een  
judoclub.  Zij  heeft  hier  heel  veel  baat  bij  gehad  en  vroeg  of  zo’n  initiatief  niet  opnieuw  kon  georganiseerd  
worden.    

-   Oost-Vlaamse  clubs  als  kandidaat?  
-   VJF:   promotie   via   een   soort   lessenpakket   cfr.   55+,   kleuterjudo?   (hierdoor   kunnen   clubs   dit  

gemakkelijker  overnemen  (Eveline  mailen  VJF)  
  
  

7.   Rondvraag    
Uitslagen  tornooien  publiceren  op  de  website  
Template  meegeven  aan  alle  organisaties  op  de  vergadering  die  we  als  provincie  zullen  organiseren  2x  
per  jaar  met  richtlijnen,  tips  en  tricks  voor  het  inrichten  van  een  goed  tornooi.  

-   Indien   club   zich   niet   houdt   aan   de   afspraken   (o.a.   gebruik   en   doormailen   van   de   template,  
gebruik  van  uniform  weeg/loting-systeem,  …):  schrappen  als  ontmoeting  in  jeugdtroffee.  

  
Doorverwijzen  op  VJF  kalender  naar  provinciale  kalender  
Voor  ouders  is  het  niet  steeds  gemakkelijk  om  provinciaal  gerelateerde  activiteiten  terug  te  vinden  op  
de  VJF-website.  Het   is  gemakkelijk  om  de  kalender   te  openen,  maar  daar   vinden  ze  de  provinciale  
werking  niet  op  terug.  Bestaat  de  mogelijkheid  om  op  de  pagina  waar  de  kalender  staat  een  verwijzende  
link  te  zetten  naar  de  provinciale  kalenders?  (Kristof)  
  

8.   Datum  volgende  vergadering  
Maandag  9  september  2019  
  
Verslaggever:  Eveline  Jolie  


